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Protokół Nr XL/2021 

z XL sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 30 czerwca 2021 r. w godz. 16:00 - 19:00 

- w Ratusz Miejski, Pl. M. J. Piłsudskiego 1  w Kętrzynie 
 
  

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 19 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

 

Nieobecny: 

Radny Jan Mickiewicz 

Radna Helena Szymkiewicz 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Inspektor ds. sportu – Natalia Marcinkiewicz 

• Pracownik MOPS Kętrzyn – Małgorzata Wojtkowska 

• Pracownicy Wydziału Zarzadzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki - Natalia Zajk 

            Katarzyna Iwaniura 

 

 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady XL sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. Przewodniczący 

powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Poformował, że obsługę prawną zapewnia 

Mecenas Agnieszka Jakubowska, a protokolantem jest Irena Małachowska. 

 

Ad. pkt 2 

Radny Zbigniew Nowak zgłosił poprawkę do porządku obrad zdjęcie pkt. 3.5 podjęcie uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr LII/282/09 z dnia 29 września 2009 r.  

w sprawie zasad przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków usytuowanym na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn oraz 

trybu ich rozliczania i zasad kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji. 

Następnie przegłosowano wniosek z zmianę porządku: Rada w głosowaniu: 6 głosów „za”, 8 głosów 

„przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się” – nie przyjęła wniosku o zmianę porządku obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przedstawił poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków z zmiana porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

3.1. przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” – edycja 2021 realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu 

Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

3.2. przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Opieka Wytchnieniowa” 

– edycja 2021 realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób 

Niepełnosprawnych. 
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3.3. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego 

(HPV) na lata 2021-2022. 

3.4. wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) w postaci prawa 

własności nieruchomości do spółki pod nazwą Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-

Północ spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Olsztynie. 

3.5. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr LII/282/09 z dnia 29 września 2009 r.  

w sprawie zasad przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków usytuowanym na terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn oraz trybu ich rozliczania i zasad kontroli prawidłowości wykorzystania 

dotacji. 

3.6. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr XXXVI/266/2021 z dnia 29 kwietnia 

2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

3.7. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr XXXVI/267/2021  z dnia 29 kwietnia 

2021 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2025”. 

3.8. zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 

2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na lata 2021-2033. 

3.9. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021.  

3.10. przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza jako kierownika  

Urzędu Miasta. 

4. Podjęcie oświadczenia w sprawie objęcia udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa 

KZN-Północ Sp. z o. o. z siedzibą w Olsztynie. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz 

prac między sesjami. 

6. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

7. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

11. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej z dnia 15 czerwca  2021r. 

12. Zamknięcie XL sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

 który Rada  przyjęła  jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawach: 

3.1. 

W tej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie  przystąpienia Gminy Miejskiej 

Kętrzyn do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2021 

realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

Uwag  nie wniesiono do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2021 realizowanego ze środków Solidarnościowego 

Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych została podjęta:  19 głosów ”za”,0 głosów 

„przeciw”,  0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr. 2 do protokołu. 
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3.2. 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do 

realizacji Programu „Opieka Wytchnieniowa” – edycja 2021 realizowanego ze środków 

Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Opieka 

Wytchnieniowa” – edycja 2021 realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu 

Wsparcia Osób Niepełnosprawnych została podjęta: 19 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,   

0 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

3.3. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń 

Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV) na lata 2021-2022. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń Wirusem 

Brodawczaka Ludzkiego (HPV) na lata 2021-2022.została podjęta: 19 głosów ”za”,0 głosów 

„przeciw”,  0 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

3.4. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego 

(aportu) w postaci prawa własności nieruchomości do spółki pod nazwą Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN-Północ spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Olsztynie.  

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) w postaci 

prawa własności nieruchomości do spółki pod nazwą Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-

Północ spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Olsztynie została podjęta: 19 

głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  0 głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

3.5. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr 

LII/282/09 z dnia 29 września 2009 r. w sprawie zasad przyznawania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

usytuowanym na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn oraz trybu ich rozliczania i zasad kontroli 

prawidłowości wykorzystania dotacji. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Radny Zbigniew Nowak stwierdził  - czy przy tej okazji nie zrobić z nią porządku i dostosować do 

takich kompetencji jakie rada posiada. Nie wykorzystać dotacji do przygotowania odpowiedniej 

uchwały, regulującej dotacje, obecny projekt uchwały powtarza zapisy ustawowe. Radna Wioletta 

Czech powiedziała „obecna zmiana jest zmianą kosmetyczną i zgłosiła wniosek o odesłanie projektu 

uchwały do dalszej pracy w komisji”. 

Poddano pod głosowanie wniosek Radnej Wioletty Czech. Rada w głosowaniu: 8 głosów „za”,  

9 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” - odrzuciła wniosek. 

Innych uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr LII/282/09 z dnia 29 

września 2009 r. w sprawie zasad przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków usytuowanym 
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na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn oraz trybu ich rozliczania i zasad kontroli prawidłowości 

wykorzystania dotacji. została podjęta: 11 głosów ”za”,3 głosów „przeciw”,  5 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

3.6. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie  

Nr XXXVI/266/2021 z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr XXXVI/266/2021 z dnia 29 

kwietnia 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Miejskiej Kętrzyn została podjęta: 18 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  1 głos 

wstrzymujący się. 

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

3.7. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie  

Nr XXXVI/267/2021  z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2025”. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr XXXVI/267/2021  z dnia 29 

kwietnia 2021 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2025” została podjęta:  13 

głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  6 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

3.8. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 Rady Miejskiej w 

Kętrzynie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 

grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na lata 2021-2033 została podjęta: 13 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  6 głosów 

wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

3.9. 

Przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021. 

Uwag nie wniesiono do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywne opinie komisji RM do projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021 została podjęta: 13 głosów 

”za”,0 głosów „przeciw”,  głosów „wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

3.10. 
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Przystąpiono do podjęcia uchwały  w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza jako kierownika  Urzędu Miasta. 

Przewodniczący rady odczytał pozytywną opinię Burmistrza Miasta do projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza jako 

kierownika  Urzędu Miasta została podjęta: 13 głosów ”za”,1 głos „przeciw”, 5 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Ad. pkt 4. 

W tej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia oświadczenia w sprawie objęcia udziałów w spółce 

Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-Północ Sp. z o. o. z siedzibą w Olsztynie.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu stanowiska. 

Przewodniczący Rady Rafał Rypina odczytał pozytywną opinię Burmistrza Miasta  

do projektu stanowiska. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Stanowisko w sprawie oświadczenia w sprawie objęcia udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN-Północ Sp. z o. o. z siedzibą w Olsztynie zostało podjęte: jednogłośnie. 

Stanowisko wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. pkt 5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej  

w Kętrzynie oraz prac między sesjami. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz prac 

między sesjami stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował radnych o zalaniu budynku Stadionu. „Poważnie 

zostały zalane wszystkie instalacje, które są pod stropami pierwszego piętra i parteru. Została  

powołana komisja która prowadzi analizę tego wszystkiego. Nie podjęliśmy żadnych działań ze 

względu na to, że dzisiaj dopiero przyjechał przedstawiciel firmy ubezpieczeniowej i z nim zostaną 

poczynione ustalenia odnośnie zabezpieczeń doraźnych, czy rozwiązań docelowych. Celem pracy 

komisji pod przewodnictwem Dyrektora Krzysztofa Niemca… jest ustalenie przyczyn, wskazanie 

zabezpieczeń doraźnych i ustalenie działań docelowych, które zabezpieczą obiekt przed tego typu 

zdarzeniami”. 

6. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

Wiceprzewodniczący Krystian Abramowicz zapytał o testowane w mieście autobusy elektryczne, jak 

to się sprawdza. 

Radna Zofia Waszkiewicz poprosiła Zastępcę Burmistrza o informację w sprawie roszczeń 

przedszkoli.  

7. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziałka  przekazał informację o autobusach elektrycznych testowanych 

w mieście, omówił m.in. żywotność baterii elektrycznych, koszty eksploatacji. 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel omówił spotkanie samorządowców w sprawie roszczeń 

przedszkoli. Poinformował…  „że spotkanie zakończyło się podpisaniem przez uczestników spotkania 

apelu do posłów i senatorów, z postulatami dotyczącymi roszczeń przedszkoli niepublicznych.  

W sierpniu lub we wrześniu planowane jest spotkanie wszystkich chętnych samorządowców  

z parlamentarzystami w Gdyni. My czekamy na wyrok w posiedzeniu niejawnym przed sądem   

w Olsztynie i na bieżąco kontrolujemy wszystkie przedszkola niepubliczne …” 

 

Ad. pkt 8. Interpelacje i zapytania radnych. 
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Przewodniczący Rafał Rypina zgłosił interpelację o treści: Podczas XXXIX sesji Rady Miejskiej w 

Kętrzynie Komisja Rewizyjna RM w Kętrzynie przedstawiła sprawozdanie z kontroli działań 

Burmistrza miasta Kętrzyna w zakresie realizacji zadań inwestycyjnych pn.: „Budowa ul. Górnej w 

Kętrzynie” oraz „Przebudowa ul. Ogrodowej w Kętrzynie”, na które GMK otrzymała w 2020 r. 14,3 

mln zł dofinansowania z Rządowego Funduszu  Rozwoju Dróg. W sprawozdaniu tym widnieje 

następujący zapis: „Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka przeprowadził również działania naprawcze, 

które trwają do chwili obecnej. W październiku 2020r. złożono odrębny wniosek o dofinansowanie, 

który jest nadal aktualny i czeka na rozstrzygnięcie.” 

Wobec powyższego zapisu mam następujące pytania: Kiedy dokładnie został złożony odrębny 

wniosek o dofinansowanie przebudowy ul. Ogrodowej w Kętrzynie? Do kogo został złożony ww. 

wniosek? Jednocześnie wnosi o przekazanie wszystkim radnym drogą elektroniczną kopii złożonego 

wniosku. 

 

Ad. pkt 9. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona 

odpowiedź. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Rypina przeszedł do kolejnego punktu obrad - odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na poprzednie Sesji RM. Przewodniczący poinformował 

radę, że na poprzedniej sesji nie zgłoszono na piśmie interpelacji i zapytań. 

 

Ad. pkt 10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

 

Radny Jerzy Baranowski zgłosił wniosek o wykorzystanie   placu zabaw przy ul. Sikorskiego po 

byłym przedszkolu Puchatek – udostępnienie mieszkańcom. 

Radna Wioletta Czech zgłosiła wniosek o naprawę zegara znajdującego się na wieży Ratusza. 

Radny Zenon Buraczek zgłosił wniosek o zwiększenie ilości toalet w mieście.  

Radny Marian Toruński zwrócił się do radnych z wnioskiem o uczestnictwo w uroczystościach i 

imprezach organizowanych przez Burmistrza Miasta. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka udzielił następujących odpowiedzi: 

- Plac zabaw przy Puchatku – podpisano umowę na utworzenie centrum wytchnieniowego. 

- zegar – zwróci uwagę Dyrektor CUW. 

- toalety – niestety nie ma środków, aby toalet było więcej. Poprawimy to co jest w tej chwili. Nie ma 

pieniędzy inwestycyjnych w budżecie. 

Przewodniczący rady odczytał pismo ZHP w sprawie przesunięcia terminu opuszczenia budynków 

przy ul. Przemysłowej 5. 

 

Ad. pkt 11. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Miejskiej z dnia 15 czerwca  2021r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina przeszedł do przyjęcia protokołu z XXXIX sesji Rady 

Miejskiej z dnia 30 grudnia 2020 r., poinformował, że do protokołu nie wniesiono poprawek i 

przystąpił do jego przyjęcia. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Przewodnicząca Wioletta Czech wyczytał radnych imiennie.  

Protokół z XXXIX sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia  2020 r., został przyjęty: 20 głosami 

„za”, 1 głosem „wstrzymujących się”. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi 

załącznik nr 38 do protokołu.  

 

Ad. pkt 12. Zamknięcie XL sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina zamknął XL sesję 

Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
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Pełny przebieg obrad XL Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP 

Urzędu Miasta Kętrzyn.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
(-) Rafał Rypina 


